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Nieuwe bewoners stellen zich voor

Het lijkt wel of er een nieuw huis staat op de plek van het huis van de familie Parqui. Het oude, donkere 

boerderijtje achter de groene struiken is veranderd in een opvallende lichte woning met een nieuw rieten 

dak. Een stoer houten hek geeft toegang tot het erf waar ik mijn aanwezigheid met een flinke klepel kenbaar 

kan maken. Een glunderende Herman doet open en nodigt me uit binnen te komen. 

Van binnen is de woning ingrijpend verbouwd. Bij binnenVan binnen is de woning ingrijpend verbouwd. Bij binnenkomst vallen direct de oude steunbalken op die de 

scheiding tussen de keuken en de zitruimte markeren. Een blik op de vide laat zien dat de bewoners belezen 

mensen zijn. De keuken is verplaatst naar de voorkant, want daar is overdag de meeste zon en zitten 

Herman en Inge het liefst aan de grote tafel. De zithoek is gesitueerd aan de kant waar ’s avonds het laatste 

licht naar binnen komt. Er is duidelijk nagedacht over de bouw en de inrichting. 

Na negen maanden overleg met de gemeente en vijf maanden verbouwen Na negen maanden overleg met de gemeente en vijf maanden verbouwen konden Inge en Herman op 3 

december 2014 eindelijk in Hoog Soeren gaan wonen. Deze verhuizing is tegelijk de start van een nieuwe 

fase in hun leven doordat ook Herman is gestopt met werken. Inge heeft al enkele  jaren  eerder afscheid 

genomen van haar werkzame leven. 

Na de pedagogiekopleiding werkte Inge vele jaren in 

het onderwijs. De eerste jaren had ze een vaste klas. 

Toen de kinderen kwamen, ging ze als invaller werken. 

“Zo “Zo kon ik het met de kinderen goed regelen als 

Herman voor zijn werk op reis moest.” In die tijd 

werkte ze ook op LOM-scholen en als remedial teacher. 

Later deed ze een bloemistenopleiding, waarna ze ook 

daarin cursussen ging geven, onder andere in 

Beekbergen. 

Kennis doorgeven vindt Inge niet alleen leuk, maar ook 

belangrijk.belangrijk. Sinds enige tijd schildert ze ook porselein. 

Op dit moment even niet, maar dat pakt ze wel weer op.

 “Porselein schilderen is een ambacht en ambachtelijk 

werk sterft uit. Die kennis verdwijnt en dat is jammer. 

Er is een Nederlandse vereniging die actief is in het 

bewaren van ambachtelijke kennis. Daar wil ik aan 

bijdragen, door de kennis van het porseleinschilderen 

over te dragen.”over te dragen.”

Na een carrière als manager en directeur in de voedingsindustrie kocht Herman aandelen in een bedrijf, waar 

maaltijden voor gezondheidszorg, luchtvaartmaatschappijen en defensie bereid worden. “We maken 90.000 

maaltijden per dag en hebben 300 mensen in dienst. We hebben net nog een contract met het Gelre zieken-

huis afgesloten, zodat patiënten a la carte kunnen eten. ” Herman is blij met dit contract: “We geven toch 

veel mensen werk.” 












